

國立中山大學工學院教師指導碩、博士班學生人數規則
College of Engineering
Regulations for the Number of Students per Supervisor in
Master's and PhD Programs

106.05.18 本院 105 學年度第 7 次主管會議修正

106.5.31 本校第 152 次教務會議通過

Amended by the 7th Heads Meeting on November 2, 2016.

Approved by the 152th University Academic Affairs Meeting on May 31, 2016.

- 一、本院教師所指導碩、博士班學生人數(不含產碩專班、國際學位學程或直升博士班學生)以 2 年內不超過 12 名之上限為原則。
- I. The number of students (excluding students from the graduate study in industry and the program for international students and doctoral students who do not hold a Master's degree) per supervisor in master's and PhD programs shall not exceed 12 students within two years.
- 二、依第一款執行後，若尚有碩、博士生名額時，則由各系所自訂規則處理，唯各系所自訂之規則需送院主管會議備查。
- II. When places remain available in master's and PhD programs once Article 1 of the present regulations is implemented, the various departments shall self-establish regulations to satisfy these places. However, these regulations must be submitted for reviews in the college heads meetings.
- 三、本規則經本院主管會議、教務會議通過後實施，修正時亦同。
- III. The present regulations shall be implemented following approvals of college heads meetings and academic affairs meeting. The same procedure shall be carried out when amendments are to be made.